



Dark Fibre >

暗光纖

Optical fibre connectivity with infinite expandability 具無限擴展性的光纖網絡服務

Dark Fibre by HKBN Enterprise Solutions (HKBNES) provides all the flexibility and scalability you need to support bandwidth-intensive business applications. With our infrastructure, you have the flexibility to deploy your choice of network technologies and build high capacity metro networks that operate at extremely low latency. You will also have total control over your network design while we provide the expertise

香港寬頻企業方案(HKBNES)的暗光纖服務為商業客戶提供靈活可靠的網絡擴展性,全力支援高效頻寬的商務需求。客戶可靈活選擇所需要的網絡技術,並於瞬間就能開設一個高容量、極低遲延的網絡系統。在HKBNES團隊的專業協助下,客戶亦可全權掌握和管理其網絡系統設計

Features and Benefits



功能及優點

• Diverse Routing 靈活網絡傳輸

The extensive network built and managed by HKBNES enables diverse routing to ensure uninterrupted data transmission

由HKBNES建設和管理的大型網絡系統可提供靈活網絡傳輸,有效確保數據穩定傳送

Infinite Capacity for Future Expansion 極高擴容性

Optical fibre empowers virtually unlimited bandwidth for future upgrade. Adapting new technologies is made simple and easy

光纖網絡具備極高的頻寬擴容性,讓新技術應用更輕鬆簡易

The Highest Level of Security 最高安全級別

Point-to-point dedicated fibre network ensures tight network security between your business's mission-critical sites

點對點的專用光纖網絡,為關鍵的企業數據傳輸及網絡連接提供極致的安全保障

Fast Deployment 快速啟動

Pre-provisioned fibre network between major data centres in Hong Kong ensure fast deployment of customised routing

於香港主要數據中心之間設有自訂光纖網絡,能快速啟動按客戶需求的數據傳輸設定

Carrier-grade Service Support 頂級服務支援

Dedicated 24x7 Network Operations Centre (NOC) and field services provide round-the-clock technical support and fast-recovery

特設專屬的網絡控制中心(NOC),提供全天候24x7技術支援,確保網絡迅速回復運作

Low Latency Connection 低遲延網絡連接

Latency between data centres facilities benchmarked at just microseconds

連接不同數據中心間的網絡遲延極低,盡享速度提升

Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net, 了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要,為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract.

© HKBN Enterprise Solutions 2023. All Rights Reserved.